
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Gogacza

na 34. posiedzeniu Senatu
w dniu 28 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Proszê o informacjê, czy Ministerstwo Zdrowia podjê³o lub zamierza podj¹æ jakiekolwiek dzia³ania,
aby zapewniæ chorym z zaawansowan¹ postaci¹ SM lek konieczny do kontynuacji rozpoczêtego lecze-
nia. Chodzi tu o MTX (mitoksantron). Nie tak dawno otrzyma³em informacjê, ¿e w Lublinie szeœædziesiê-
ciu piêciu chorych nie mo¿e dokoñczyæ leczenia, zaœ w innych oœrodkach – oko³o stu piêædziesiêciu
chorych. Czy skoro fabryka Pliva, bêd¹ca producentem tego leku, przenios³a produkcjê na Wêgry, gdzie
ma j¹ wznowiæ dopiero w paŸdzierniku 2010 r., nie by³oby czymœ w³aœciwym i odpowiednim, aby mini-
sterstwo sprowadzi³o ten lek z USA, gdzie jest on produkowany? Do przeprowadzenia jednej kuracji nie
jest wymagana bardzo du¿a iloœæ tego leku, jest jednak problem ze zorganizowaniem dostawy do Polski.
Wydaje siê, ¿e dobro pacjentów jest wartoœci¹ oczywist¹.

Proszê o informacjê co do poruszonej kwestii.

Stanis³aw Gogacz




